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Za nami kolejne posiedzenie Zespołu Zadaniowego ds. Forum Przyszłości Dzielnic. Rozmawiano m.in. na

temat przeprowadzenia badań ankietowych skierowanych do mieszkańców Krakowa.

Omówiony został także plan pracy Zespołu, a także poruszono temat badań ankietowych, które

mogłyby zostać przeprowadzone wśród radnych dzielnic. Właśnie badaniom ankietowym wśród

mieszkańców i radnych dzielnic  poświęcono najwięcej uwagi.

Na potrzeby działalności Forum Przyszłości Dzielnic, zaproponowano zlecenie badania wśród

mieszkańców Krakowa, mającego zweryfikować postrzeganie dzielnic przez Krakowian. W tym

przypadku podlegająca dyskusji okazała się decyzja dotycząca metodologii badań.

Przewodniczący Zespołu, Dominik Jaśkowiec zaznaczył, że przeprowadzając takie badanie, nie

należy schodzić do poziomu dzielnicowego, ponieważ jest to niewłaściwe metodologicznie.

Sensowność badania będzie największa, jeśli obserwacje będą dotyczyły poziomu całego

miasta. Z Przewodniczącym zgodził się Sekretarz Miasta Antoni Fryczek, podkreślając, że

przedmiotem działania Forum Przyszłości Dzielnic nie jest przecież działalność konkretnej

dzielnicy, ale funkcjonowanie dzielnic kompleksowo.

Ostatnim tematem spotkania było omówienie propozycji ankiet dla radnych i przewodniczących

Rad Dzielnic. Ankiety pozwolą poznać opinię radnych dzielnic w zakresie m. in. kompetencji rad

dzielnic, środków finansowych oddanych do ich dyspozycji, zapisów statutowych czy

komunikacji z mieszkańcami. Ankiety zostaną przesłane do członków Forum Przyszłości

Dzielnic, aby zainteresowani mogli ocenić formę i stosowność zawartych w nich pytań.

Kolejne posiedzenie Zespołu Zadaniowego ds. Forum Przyszłości Dzielnic odbędzie się 10

listopada.
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